
Vragen ten behoeve van de rondvraag 20 juni 2023 
 
Voorzitter, 
 
Zoals bekend gaan we het begin juli hebben over het windbeleid. Dan heeft een ieder de kans in te 
spreken en zijn of haar mening te geven. En dat is prima, we kunnen dan als gemeenteraad een 
weloverwogen besluit nemen. Nu kwam ons ter oren dat de schaapskooi te Denekamp verkocht zou 
zijn aan een Duits energiebedrijf. De schaapskooi ligt zoals bekend in 1 van de gedefinieerde 
zoekgebieden. Gezien de bezorgdheid van de omwonenden, die dat ook kenbaar gemaakt hebben 
richting de diverse fracties, hebben we dan ook de volgende vragen hierover. 
 

1. Is het college op de hoogte van deze verkoop?  
 

2. Zo ja, wordt dit dan ook nog gecommuniceerd met de omwonenden en belanghebbenden? 
 

3. Zo nee, is het college dan bereid alsnog zo snel mogelijk de informatie in te winnen over deze 
ontwikkelingen? 
 

4. Is er gevaar dat als er eenmaal windturbines staan, mits dat doorgaat, dat de opgewekte 
stroom naar Duitsland gaat in plaats van naar het Nederlandse stroomnet? Ook gezien in het 
licht van de discussie over gedeeld eigenaarschap en profiteren van de opbrengst.  

 
Gezien de gevoeligheid van de materie zouden we graag antwoord krijgen op de gestelde vragen, 
 
Namens de fractie Progressief Dinkelland 
Sebastian Slots 


